
2023 年 Global Campus-暑校共享计划全览

AGlimpse of “Global Campus: Exchange Program for Summer Schools 2023”

1、项目名称：2023 年地球空间信息国际暑期学校

Program: International GeoInformatics Summer School 2023

主办高校：武汉大学

Host University:Wuhan University, China

共享政策：免学费。另有部分学生将通过选拔获得交通补助。参与者还有机会

获得优秀报告奖

Sharing Policy: No tuition fees. Some selected students can receive travel grants.

Participants also have a chance to obtain Excellent Presentation Award.

项目日期：2023 年 7月 13日至 2023 年 7月 18 日

Date: July 13-18, 2023

项目介绍：本项目将来自世界各地的地球空间信息科学领域的学者及行业精英

汇聚，共同学习和探讨以智慧地球为主题，涉及卫星研发、卫星数据接受与处

理、遥感与生活、室内定位、智慧城市及数字文化遗产等学术前沿课程。

Description: This program gathered worldwide scholars and giants in geoinformatics.

Together, they delivered courses on cutting-edge academic issues such as satellite

R&D, satellite data reception and processing, remote sensing and life, indoor

positioning, smart cities, and digital cultural heritage, allowing participants to learn



about and discuss the topic “Smart Earth”.

2、项目名称：2023 年“智慧城市”暑期国际学校

Program: 2023 International Summer School on Smart Cities

主办高校：北京建筑大学

Host University: Beijing University of Civil Engineering and Architecture, China

共享政策：减免 2000元学费

Sharing Policy:A tuition-reduction of 2000 yuan

项目日期：2023 年 7月 3日至 2023 年 7月 9日

Date: July 3-9, 2023

项目介绍：本次暑校围绕“智慧城市”的建设与管理的创新方法、实践技术、

成功案例安排了 11 场报告、5场建筑与园林设计场景体验，以及胡同游、联欢

会等丰富多彩的社交活动，使学员们在学习了解最新专业知识、开拓学术视野

的同时，也能够全方位体验北京历史文化名城的深厚底蕴和现代化发展，通过

交流和研讨建立长久的“朋友圈”。

Description: This summer school provided 11 lectures and five architecture &

garden design workshops focusing on innovative methods, practical technologies, and

successful cases in terms of the construction and management of smart cities. In

addition, students were provided with a variety of social activities, including hutong

tour and gala, to experience the rich heritage and modern development of Beijing in



an all-round way. Through exchanges and discussions, they established long-lasting

friendships while learning about the latest expertise and broadening their academic

horizons.

3、项目名称：“实景看中国”线上寒假短期汉语项目

Program:Winter School: Chinese Language & Culture

主办高校：南昌大学

Host University: Nanchang University

共享政策：免费

Sharing Policy: Free

项目日期：2023 年 1月 30 日至 2023 年 2月 4日

Date: January 30-February 4, 2023

项目介绍：欢迎来自世界各地的中文及中国文化爱好者参与本项目。希望来自

世界各地的学员能够借此机会，在中文和中国文化课程以及交流活动中对中国

有进一步的了解。

Description: This program welcomes international students worldwide who are

interested in Chinese language and culture to join. And hope it will be a great

opportunity for international students to learn more about China through Chinese

language and culture courses, as well as exchange activities with participants from all

over the world.



4、项目名称：“实景看中国，美丽江西行”——外国学生来华赣鄱文化之旅夏

令营项目

Program: A Glimpse of China, A Cultural Tour in Jiangxi: Jiangxi Culture

Summer Camp for Overseas Students

主办高校：南昌大学

Host University: Nanchang University

共享政策：免学费。学生需自行负责国际旅行和签证费用。项目仅面向国外高

校外籍学生。

Sharing Policy: No tuition fees. The students shall be responsible for the

international travel and visa expenses. Only foreign students of overseas universities

are eligible for this program.

项目日期：2023 年 7月 4日至 2023 年 7月 17日

Date: July 4-17, 2023

项目介绍：本项目采取课堂授课、文化体验、参观访问和座谈交流等形式，除

汉语学习外，还组织学员体验中国的书法、绘画、武术、陶瓷、汉服、茶艺等

艺术，并赴北京市、南昌市以及赣州市进行参观考察，从而深入了解中国的语

言和文化、城市和乡村，加深对当代中国国情和中华文化的理解。

Description: This program offered a combination of in-class teaching, cultural

experiences, visits, and seminars. It enabled students not only to learn the Chinese

language but also to experience calligraphy, painting, martial arts, porcelain,



Han-style clothing, and tea art in China. These participants visited Beijing, Nanchang,

and Ganzhou to gain a deep understanding of Chinese languages, cultures, cities, and

rural areas, as well as the reality of contemporary China.

5、项目名称：印尼文化寒假线上体验项目

Program: CommTECH Nusantara 2023 Virtual Exploration of Indonesia

主办高校：印度尼西亚泗水理工学院

Host University: Institut Teknologi Sepuluh Nopember, Indonesia

共享政策：免费

Sharing Policy: Free

项目日期：2023 年 1 月 9-20日

Date: January 9-20, 2023

项目介绍：短期项目“CommTECH努桑塔拉”旨在向来自世界各地的学员介绍

多彩的印尼文化。本项目主要围绕艺术类和文化类活动展开，例如传统歌舞、

蜡染、泗水部落探索、语言、美食等。

Description: CommTECH Nusantara is a short program aimed to introduce various

Indonesian cultures to participants from all over the world. This program focuses

more on art and culture-related activities such as traditional music and dance, making

Batik, exploring Surabaya Kampongs, language, foods, and many more.



6、项目名称：“可持续建筑的未来：创新与协作”全球项目式学习（GPBL）短

期项目

Program: “The Future of Sustainable Building: Innovation and Collaboration”

Global Project Based Learning (GPBL)

主办高校：印度尼西亚泗水理工学院（印度尼西亚）

Host University: Institut Teknologi Sepuluh Nopember, Indonesia

共享政策：每所成员高校享受 5 个免学费名额

Sharing Policy: Five tuition-free places for each member university

项目日期：2023 年 7月 3日至 2023 年 7月 14日

Date: July 3-14, 2023

项目介绍：

“一带一路”建筑类大学国际联盟联合印度尼西亚泗水理工学院、芬兰通力电

梯举办全球项目式学习（GPBL）短期项目及竞赛。项目以“可持续建筑的未来：

创新与协作”为主题，以线上、线下相结合的形式举办，从高校与企业面临的实

际问题出发，邀请各国学生组建跨国团队，共同研讨并解决问题。

Description: The Belt and Road Architectural University International Consortium,

Institut Teknologi Sepuluh Nopember, Indonesia, and KONE jointly held the GPBL

short program and competitions. Themed “The Future of Sustainable Building:

Innovation and Collaboration”, this program was held both online and offline,

inviting students worldwide to form international teams that jointly discuss and solve



practical problems facing universities and enterprises.

7、项目名称：2023“CommTECH 努桑塔拉”线上项目：印尼夏日大探索

Program: Virtual CommTECH Nusantara 2023: Summer Exploration of

Indonesia

主办高校：印度尼西亚泗水理工学院

Host University: Institut Teknologi Sepuluh Nopember, Indonesia

共享政策：每所成员高校享受 5 个免学费名额

Sharing Policy: Five tuition-free places for each member university

项目日期：2023 年 7月 3日至 2023 年 7月 14日

Date: July 3-14, 2023

项目介绍：短期项目“CommTECH努桑塔拉”旨在向来自世界各地的学员介绍

多彩的印尼文化。本项目主要围绕艺术和文化类活动展开，例如传统歌舞、蜡

染、泗水部落探索、语言、美食等。“印尼夏日大探索”是今年的特别主题，学

员在该主题下不仅能探索印尼各民族丰富的价值观和文化，还能感受各地区的

夏日氛围。

Description: CommTECH Nusantara is a short program aimed to introduce various

Indonesian cultures to participants from all over the world. This program focuses

more on art and culture-related activities such as traditional music and dance, making

Batik, exploring Surabaya Kampongs, language, foods, and many more. Delivering



the special theme of Summer Exploration of Indonesia this year, participants will

explore the rich values and culture from various ethnics in Indonesia and will get

summer vibes from all over regions.

8、项目名称：CommTECH 夏令营-精彩 2023

Program: CommTECH Camp Highlight 2023

主办高校：印度尼西亚泗水理工学院（印度尼西亚）

Host University: Institut Teknologi Sepuluh Nopember, Indonesia

共享政策：开放 5 个免学费名额；10 个学费减半名额，折后费用为 800 美元/

人；10 个减免部分学费名额，折扣价格为 1000 美元/人。每所成员高校只能获

得 1 个免学费名额，1个价格为 800 美元的学费减半名额和 1 个价格为 1000 美

元的减免部分学费名额。

Sharing Policy: We offer five full-tuition scholarships, ten half-tuition scholarships

at a final rate of 800 USD/each, and ten partial-tuition scholarships at a final rate of

1,000 USD/each. Each member university can only get one full-tuition scholarship,

one half-tuition scholarship at 800 USD, and partial tuition scholarships at 1,000

USD.

子课程 A：火环：奇妙的印度尼西亚

Sub Course A: Ring of Fire: Wonderful Indonesia

项目日期：2023 年 7月 20日至 2023 年 7月 31 日



Date: July 20-31, 2023

子课程 B：群岛国家的海洋战略

Sub Course B: Archipelagic State and Its Maritime Strategy

项目日期：2023 年 7月 20日至 2023 年 7月 31 日

Date: July 20-31, 2023

子课程 C：社会物联网

Sub Course C: Internet of Things (IoT) for Society

项目日期：2023 年 8月 21日至 2023 年 9月 1日

Date:August 21-September 1, 2023

子课程 D：节能车辆的设计与制造

Sub Course D: Designing and Building Energy-Efficient Car

项目日期：2023 年 8月 21日至 2023 年 9月 1日

Date:August 21-September 1, 2023

项目介绍：通过 CommTECH夏令营，来自世界各地的大学生、学者和专家在各

种富有内涵且妙趣横生的活动中了解群体性和全球性问题。该项目形式多元，

包括课程、拜访政府及非政府机构并进行研讨、社会实践、印尼语课程、传统

歌舞学习、游览风景名胜以及品尝印尼美食。项目过程中，学员有机会深入了

解泗水理工学院在科技应用方面的专业知识，同时游览、了解并体验印尼的多

元底蕴和多彩文化。该项目也让我们有机会交流意见，面向社区的未来制定共

同目标。



项目主题为“运用全球化知识解决本土问题”。

Description: CommTECH Camp is an opportunity for university students, academics,

and professionals from all over the world to learn about community and global issues

through a variety of insightful but fun activities. The program includes courses,

visitation and discussion with government and non-government agencies, societal

engagement, Indonesian language courses, learning traditional music and dances,

visits to main tourist destinations, and for sure tasting delicious Indonesian food. The

aim of this program is to facilitate an opportunity to better understand ITS’s expertise

in technology implementation within the society while visiting, discovering, and

experiencing Indonesia’s diverse heritage and culture. It will also open up an

opportunity to exchange ideas and develop a mutual goal for the future of our

community.

The theme of the program is “Solving Local Problems with Global Knowledge”.

9、项目名称：2023“CommTECH 努桑塔拉”线下项目：“和而不同：爪哇的跨宗

教社区”

Program: CommTECH Nusantara 2023 On-Site: “Discovering Harmony in

Diversity: Inter-Religious Community in Java”

主办高校：印度尼西亚泗水理工学院



Host University: Institut Teknologi Sepuluh Nopember, Indonesia

共享政策：2名学生报名可享受半价折扣

Sharing policy: “Buy One Get One Free” scholarship scheme

项目日期：2023 年 9月 4日至 2023 年 9月 15日

Date: September 4-15, 2023

项目介绍：今年,泗水理工学院利用“CommTECH努桑塔拉”项目来推行多宗教、

多民族和多文化背景下社会的居住和谐状态。爪哇是印度尼西亚最发达的省份，

人口超过 1.45 亿，也是印度尼西亚人口差异最大的社区。爪哇人保留着不同的

文化和宗教传统，实现了和谐共生。为此，“CommTECH努桑塔拉”项目邀请

所有学员前来探索这一多元化社区实现和谐的秘诀。

Description: This year, through CommTECH Nusantara, ITS aims to introduce the

living harmony of the society which consists of multi-religious, ethnics, and cultural

backgrounds. Java as the most developed province in Indonesia with more than 145

million people is well-known as the most heterogenous community in Indonesia.

Various cultural and religious traditions are practiced by Javanese people in a

harmonious life. Therefore, this CommTECH Nusantara invites all participants to

discover what makes them harmonious in a such multi-diverse community.

10、项目名称：金融犯罪、腐败和洗钱的最新发展：欧洲和国际视角（线上）

Program: Current developments on financial crime, corruption and money



laundering: European and international perspectives (online)

主办高校：希腊塞萨洛尼基亚里士多德大学

Host University:Aristotle University of Thessaloniki, Greece

共享政策：3个免费名额

Sharing Policy: 3 tuition-free places

项目日期：2023 年 7月 3日至 2023 年 7月 8日

Date: July 3-8, 2023

项目介绍：本项目为期 6 天，由塞萨洛尼基亚里士多德大学法学院透明度、腐

败和金融犯罪研究院主办，并由该校教育与终身学习中心承办。该项目面向希

望精进自己在金融犯罪、腐败和洗钱领域知识的学员，从国家、欧洲和国际的

视角展示该领域的最新发展。

项目将围绕下列关键议题的持续发展情况展开，包括打击国际诈骗、腐败

和洗钱，国际和欧洲反诈骗机制和程序等。待讨论的最新发展情况包括：关于

损害欧盟金融利益的诈骗行为的指令、《欧洲公共检察官办公室条例》、刑法反

洗钱指令、离岸公司、电子货币、腐败、资产回收与没收、《电子证据条例》方

向的进展情况和税收犯罪等。

Description: This is a 6-day program hosted by the Research Institute for

Transparency, Corruption and Financial Crime, Faculty of Law, Aristotle University

of Thessaloniki and organized by the Center for Education and Lifelong Learning.

The program targets participants who want to improve their knowledge in the field of



financial crime, corruption and money laundering, presenting the current

developments in these fields from national, European and international perspectives.

The program focuses on the ongoing developments of the following key issues,

including combating international fraud, corruption and money laundering, as well as

international and European anti-fraud mechanisms and procedures. The latest

developments discussed include the EU Financial Interest Fraud Directive, European

Public Prosecutor’s Office Regulation, Anti-Money Laundering Directive in the

criminal law, offshore companies, cybermoney, corruption, asset recovery and

confiscation, progress towards the E-Evidence Regulation, tax crimes, etc.

11、项目名称：现代希腊语夏季强化课程（线上）

Program: Intensive Summer Course of Modern Greek Language (online)

主办高校：希腊塞萨洛尼基亚里士多德大学

Host University: Aristotle University of Thessaloniki, Greece

共享政策：2个折扣名额，最终价格为 212欧元/人

Sharing Policy: 2 places at the final price of 212 EUR/ each place after a discount

项目日期：2023 年 6月 26日至 2023 年 7月 21 日

Date: June 26-July 21, 2023

项目介绍：项目由希腊塞萨洛尼基亚里士多德大学现代希腊语学院主办。该学



院自 1970年成立以来，一直为外籍人士提供现代希腊语课程，进行希腊语等级

认证考试，并开展专业培训及各类研讨会。

Description: The program is hosted by the School of Modern Greek Language,

Aristotle University of Thessaloniki, Greece. Since its establishment in 1970, the

School of Modern Greek Language has been providing modern Greek language

courses for foreigners, conducting Greek language certification exams and holding

professional training and various seminars.

本项目（线下或线上）包括：

• 80 个小时的语言课程

• 导游陪游、益智桌游

The programme (on-site or online) includes:

• 80 academic hours of language courses

• Educational board games with the help of tour guides

12、项目名称：第八届国际暑期学校：医学法和生物伦理学——未成年人健康：

法律、医学和生物伦理方面（线上）

Program: The 8th International Summer School of Medical Law and Bioethics

on “Minors Health: Legal, Medical and Bioethical Aspects” (online)

主办高校：希腊塞萨洛尼基亚里士多德大学

Host University: Aristotle University of Thessaloniki, Greece



共享政策：3个免费名额

Sharing Policy: 3 tuition-free places

项目日期：2023 年 7月 2日至 2023 年 7月 7日

Date: July 2-7, 2023

项目介绍：该项目旨在分析未成年人及其同意接受医疗服务的权利、未成年人

医疗的保密性、医疗决定中儿童的最大利益、未成年人和成瘾症（药物、酒精、

烟草等）、医疗-生物伦理-法律层面的青少年堕胎权、未成年人获得避孕服务、

变性儿童：法律和生物伦理问题、变性是否应设最低年龄、捐赠实体器官的未

成年人/救命手足、感染艾滋病毒的儿童、对处于绝症晚期的儿童和新生儿实施

安乐死、强制接种疫苗：从“社会团结”（欧洲人权法院瓦里夫等人诉捷克案）

到其他价值观、无监护人的未成年难民健康问题、无监护人的未成年人心理健

康和社会心理支持、儿童基因检测中的伦理问题、儿童疫苗接种和免疫、儿科

药品及儿科临床试验的伦理影响等。

Description: The aim of the programme is to analyze Minors and the Right to

Consent to Health Care, Confidentiality in the Health Care of Minors, The Best

Interest of the Child in Health Care Decisions, Minors and Addictions (drugs, alcohol,

tobacco, etc), Teenagers’ Access to Abortion: Medical -bioethical-legal aspects,

Minors Access to Contraceptive Services, Trans children: Legal and Bioethical Issues,

Should There Be a Minimum Age for Gender Transition, Minors as Solid-Organ

Donors/Savior Siblings, HIV-Infected Children, Euthanasia for Terminally Ill



Children and Newborns, Mandatory vaccination: navigation from ‘social solidarity’

(ECtHR case Vavřička) to other values, Health issues in unaccompanied refugee

minors, Mental health and psychosocial support for unaccompanied minors, Ethics of

Genetic Testing in Children, Children’s Vaccination & Immunization, Medicinal

Products for Paediatric Use, Ethical Implications of Pediatric Clinical Trials, etc.

13、项目名称：2023 年暑期“商务沟通与领导力”项目

Program: Summer program 2023 “Business Communication and Leadership”

主办高校：澳大利亚悉尼大学

Host University: The University of Sydney, Australia

共享政策：免学费

Sharing Policy: free tuition

项目日期：2023 年 7 月 24 日至 2023 年 8 月 4 日

Date: July 24-August 4, 2023

项目介绍：本项目是由澳大利亚顶级名校悉尼大学英语教学中心所设计的一个

线下商务沟通与领导力课程。为期 2 周的线下课程学习，将重点提高学生们的

国际商务环境所需的技能，重点是获取实用词汇、语言和沟通技巧，从而自信

地使用英语进行商务活动。同时，课程将培养学生的跨文化交流能力、团队合

作能力以及演讲能力。

课程期间，将由悉尼大学进行统一学术管理与学术考核，项目结束后可获



得悉尼大学颁发的官方结业证书及成绩评定单。此外，课程通过一系列生动有

趣的小组讨论等互动形式，有效提升学生学习英语的兴趣以及实际运用能力，

尤其对口语能力的提升非常显著。

Description: The program is an offline business communication and leadership

course designed by the Centre for English Teaching, the University of Sydney, the

most prestigious university in Australia. The 2-week offline course focuses on

developing the skills needed by participants to engage in international business in

addition to practical vocabulary acquirement and language and communication

techniques so as to help participants confidently use English to engage in business

activities. Meanwhile, the course develops participants’ cross-cultural communication

skills, teamwork and public speaking abilities.

During the course, the University of Sydney conducted unified academic

management and assessment. After the completion of the program, participants

received an official completion certificate and grade evaluation sheet issued by the

University of Sydney. In addition, through a series of interactions like vivid and

interesting group discussions, the course effectively developed participants’ interest

in learning English and their practical application ability, especially the significant

improvement of oral English ability.

14、项目名称：NTU 暑校 1：机器人技术、自动化与物联网



Program: Summer School NTU1: Robotics, Automation and the Internet of

Things

主办高校：新加坡南洋理工大学

Host University: Nanyang Technological University, Singapore

共享政策：开放学费折扣名额，8折后的最终价格为 13440元/人

Sharing Policy: tuition-reduction places at the final price of 13,440 yuan/ each place

after a 20% discount

项目日期：2023 年 8月 13日至 2023 年 8月 20 日

Date: August 13-20, 2023

项目介绍：项目涵盖南洋理工大学课程、学生交流、政企参访、人文考察、结

业比赛等内容，课程主题包括机器人运动系统及运动规划、物联网及同步通信、

物联网中的传感器、物联网中的电机，等等。

Description: The program covers the courses of Nanyang Technological University,

student exchange, government and enterprise visits, cultural visits, completion

competitions, etc. Topics of the courses include the robot motion system and motion

planning, the Internet of Things and synchronous communication, sensors in the

Internet of Things, motors in the Internet of Things, etc.

15、项目名称：NTU 暑校 2：人工智能与工业 4.0

Program: Summer School NTU2: Artificial Intelligence and Industry 4.0



主办高校：新加坡南洋理工大学

Host University: Nanyang Technological University, Singapore

共享政策：开放学费减免名额，8折后的最终价格为 14240元/人

Sharing Policy: tuition-reduction places at the final price of 14,240 yuan/ each place

after a 20% discount

项目日期：2023 年 7月 30日至 2023 年 8月 9日

Date: July 30-August 9, 2023

项目介绍：项目涵盖南洋理工大学课程、学生交流、政企参访、人文考察、结

业比赛等内容，课程主题包括增强虚拟现实基础、增强虚拟现实的应用、现实

计算、人机交互和数字孪生、3D 打印的材料物理变化、智慧城市与人工智能等。

Description: The program covers the courses of Nanyang Technological University,

student exchange, government and enterprise visits, cultural visits, completion

competitions, etc. Topics of the courses include fundamentals and application of

augmented virtual reality, reality computing, human-computer interaction and digital

twin, physical changes in 3D printing materials, smart cities and artificial intelligence,

etc.

16、项目名称：NTU 暑校 3：人工智能实验室科研

Program: Summer School NTU3: Artificial Intelligence Laboratory Research

Program



主办高校：新加坡南洋理工大学

Host University: Nanyang Technological University, Singapore

共享政策：开放学费减免名额，8折后的最终价格为 13440元/人

Sharing Policy: tuition--reduction places at the final price of 13,440 yuan/ each place

after a 20% discount

项目日期：2023 年 7月 24日至 2023 年 7月 31 日

Date: July 24-31, 2023

项目介绍：项目涵盖南洋理工大学课程、学生交流、政企参访、人文考察、结

业比赛等内容，科研主题包括深度学习与 Python 编程、基于计算机视觉技术的

图像处理、深度学习的神经网络、基于卷积神经网络 (CNN) 的图像识别等。

Description: The program covers the courses of Nanyang Technological University,

student exchange, government and enterprise visits, cultural visits, completion

competitions, etc. Research topics include deep learning and Python programming,

image processing based on computer vision technology, neural networks of deep

learning, image recognition based on convolutional neural networks (CNN), etc.

17、项目名称：亚太商业精英暑校

Program: Asia-Pacific Business Elite Summer School

主办高校：中国香港中文大学

Host University: The Chinese University of Hong Kong



共享政策：开放学费减免名额，8折后的最终价格为 9440 元/人

Sharing Policy: Tuition-reduction places at the final price of 9,440 yuan/ each place

after a 20% discount

项目日期：2023 年 7月 23日至 2023 年 7月 30 日

Date: July 23-30, 2023

项目介绍：本项目涵盖香港中文大学精选课程、企业实训、人文参访、结业比

赛等内容，课程主题包括产品设计中的市场识别、一分钟销售术、影响力的艺

术与科学、产品设计中的市场识别等。

Description: The program covers selected courses of the Chinese University of Hong

Kong, enterprise project training, cultural visits, completion competitions, etc. Topics

of the courses include market identification in product design, one-minute sales pitch,

the art and science of influence, etc.


